
1 

 

Protokół Nr L/2023 

 

z obrad L sesji Rady Gminy Małkinia Górna odbytej w dniu 

 25 kwietnia 2023 roku w budynku OSP w Małkini Górnej  

pod przewodnictwem pana Jacka Bogdana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godzinie 1100, a zakończyła o godzinie 1340. Ustawowy 

skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji wzięło udział 15 radnych – lista obecności 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy, 

- Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy 

 

Punkt 1. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy - otworzył sesję, powitał wszystkich 

zebranych. Po przywitaniu Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad 

i przedstawił porządek obrad:  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji. 

2. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 31 marca 2023 r. 

do 25 kwietnia 2023 r. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Małkinia Górna, na czas 

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Małkinia Górna na lata 2023 – 2036.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia Górna na 2023 rok.  

7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 
 

Pan Leszek Dębek – złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 

porządku obrad punktu: Pytania dotyczące informacji z działalności  Wójta w okresie między 

sesjami, jako punktu 3 porządku obrad. Zawnioskował aby taki punkt uwzględniany był 

w porządku obrad każdej sesji.  

 

Rada Gminy nie przyjęła wniosku radnego Leszka Dębka. Głosów za: 7, przeciw:4, 

wstrzymujących się: 3. Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół. Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

 

Punkt 2.  



2 

 

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta w okresie 

między sesjami, tj. od 31 marca 2023 r. do 25 kwietnia 2023 r.  

 

Punkt 3.  

 

Pani Aldona Sikorska – kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa, Handlu 

i Usług, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska – omówiła projekt 

uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pan Tomasz Pietrusiński, pani Wójt, pan 

Jacek Bogdan.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy podjęła uchwałę nr 380/L/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości. 

Głosów za:  12, przeciw: 1, wstrzymujących się: 2. Głosowało15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 4. 

 

Pani Aldona Sikorska – kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa, Handlu 

i Usług, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 381/L/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Małkinia Górna, na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Głosowało15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Punkt 5. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 382/L/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Małkinia Górna na lata 2023 – 2036. Głosów za: 11, przeciw: 0, wstrzymujących się: 4. 
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Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Punkt 6. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 383/L/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

Głosów za: 12, przeciw: 0, wstrzymujących się: 3. Głosowało 15 radnych.  

 

Punkt 7. 

 

Pan Józef Jagiełło: 

1) Zgłosił, że w Kańkowie od strony Daniłowa nie świecą latarnie. Poprosił o interwencję  

2) Jak tylko będą dobre warunki atmosferyczne to poprosił o wyrównanie dróg. Drogi do 

równanie wskaże osobiście w Urzędzie Gminy.  

Pan Adam Pławski: Równanie dróg odbywa się na bieżąco. Czekamy na zgłoszenia od 

mieszkańców.  

 

Pan Tadeusz Papuga:  

1) zapytał o spotkanie z mieszkańcami Daniłowa Parceli w sprawie budowy drogi, czy 

zostanie ono zorganizowane; 

Pani Wójt: wstępnie jestem umówiona z projektantem. Wstępnie jest to czwartek lub piątek po 

długim weekendzie, czekam na potwierdzenie. Planuję dwa spotkania w Daniłowie i 

Kiełczewie.  

2) czy projekt na wodociąg w Żachach Pawła zostanie ukończony w tym roku i czy 

w przyszłym roku mieszkańcy będą mogli już korzystać z wody.  

Pan Adam Pławski: Wpływają decyzje administracyjne, przewidywane jest wykonanie projektu 

w tym roku, natomiast roboty budowlane w przyszłym roku.  

 

Pan Arkadiusz Murawski:  

1) poprosił o przycięcie gałęzi wystających na chodnik na wysokości sklepu uElki 

Pani Wójt: postaramy się wykonać przycinkę krzaków do 2 metrów, natomiast z uwagi na koszty 

nie zlecam wycinki wymagającej skorzystania z podnośnika.    

2) czy znany jest termin podłączenia wody do budynku Wód Polskich w Borowych.  

Pan Adam Pławski: Od poprzedniej sesji nic się nie zmieniło, czekamy na decyzję powiatu.  

 

Pan Leszek Dębek:  
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1) Ad pkt 5 informacji z działalności Wójta dotyczącej zakupu sprzętu komputerowego na 

zadanie pn. Dostawa sprzętu i oprogramowania w ramach projektu grantowego 

„Cyfrowa Gmina”, zapytał do kogo trafi sprzęt.  

Pani Wójt: Są to środki pozyskane przez gminę, z budżetu dokładamy 24 000,00 zł. Komputery 

przeznaczone będą dla pracowników.  

2) W Zawistach Nadbużnych ul. Nadbużna jest coraz bardziej nieprzejezdna, wskazane 

jest żeby wykonawca dokonał naprawy drogi jak najszybciej.  

Pan Adam Pławski: nawierzchnia ul. Nadbużnej i drogi gminne w Rostkach Wielkich zostaną 

odtworzone.  Po zakończeniu prac brukarskich firma ma przystąpić do prac z nawierzchnią 

bitumiczną.  

3) Mieszkańcy osiedla upominają się aby Msza z okazji 3 Maja, 15 Sierpnia odprawiane 

były tak jak dawniej na cmentarzu przy ul. Leśnej.  

Pani Wójt: opinie są różne. Przedłożę księdzu temat, a jakie będą decyzje to zobaczymy.  

4) Czy prawdą jest, że Małkińska Noc z Gwiazdami po raz kolejny odbędzie się na 

stadionie? Zdaniem radnego bezpieczniej jest na łęgach, a remonty na ul. Nadbużańskiej 

kończą się. Czy płacimy dzierżawę za teren na łęgu.     

Pani Wójt: Organizatorzy nie mogą zgodzić się z tezą, że na łęgach jest bezpieczniej. 

Nie płacimy już umowy dzierżawy. Jest to teren wspólnoty, która środki z dopłat chce 

przeznaczyć na budowę świetlicy. Po wybudowaniu kanalizacji możliwe będzie uzyskanie zgody 

na budowę od Wód Polskich.  

 

Pan Zbigniew Nietubyć:  

1) Poprosił o wyjaśnienie z czego wynika różnica w cenie budowy chodnika na 

ul. Żeromskiego i w Małkini Dolnej.  

Pan Adam Pławski: Różnica w cenie wynika z tego, że chodnik w Małkini Dolnej jest o zmiennej 

szerokości. Z uwagi na to, że są tam wygrodzenia w drogę, chodnik miejscami będzie miał 

szerokość 1m, natomiast na ul. Żeromskiego wydzielony jest szeroki pas drogowy, stad ta 

różnica.  

2) Zapytał o budowę chodnika na ul. Słowackiego, od dwóch lata obiecywane jest 

zakończenie zadania. Wskazał, że rozumie brak funduszy, ale mieszkańcy oczekują 

odpowiedzi w tej sprawie, więc prosi o stanowisko.  

Pani Wójt: Nawet w tym roku będzie dokończony chodnik na ul. Słowackiego, ale pod 

warunkiem, że przekazana zostanie przez rząd rekompensata z tytułu utraconych dochodów 

samorządu z CIT i PIT. Wraz z chodnikiem w Małkini Dolnej to będą pierwsze zadania, które 

skieruje do realizacji z tych pieniędzy.  

3) Wskazał, że należy dopilnować nasadzeń przy ul. Nurskiej po odtworzeniu chodnika po 

budowie kanalizacji. Zdaniem radnego posadzona roślinność nie przyjmie się.  

 

Pan Mirosław Niedźwiedź: 

1) W 2021 r. z funduszu sołeckiego przeznaczone zostały środki na drugą część 

ogrodzenia szkoły podstawowej w Orle, do chwili obecnej nie zostało wykonane. Dlaczego?  
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Pani Wójt: prawdopodobnie wszystkie zadania z funduszu sołeckiego zostały zrealizowane, być 

może tylko na tyle wystarczyło środków.  

 

Pan Leszek Siwek:  

1) Poprosiło o informację na temat dwóch inwestycji drogowych: Glina-Bielawy, na którą 

otrzymaliśmy dofinasowanie oraz Glina – Sumiężne.  

Pani Wójt: jest to duże dofinasowanie, co rokuje na wykonanie drogi. Drogę należy wykonać 

do października 2023 r. by rozliczyć dotację. Natomiast droga Glina – Sumiężne jest trudna 

pod względem prawnym.  Tworzymy porozumienie z Burmistrzem Broku.  Zabezpieczone 

zostały środki na projektowanie drogi.  

 

Pan Marcin Zawistowski:  

1) Zapytał o monitoring przy SP nr 1, czy możliwe byłoby przyspieszenie jego budowy. 

Zauważalne jest, że sprzęt sportowy na boisku nie był wykorzystywany zgodnie z jego 

przeznaczeniem. Dokonywana jest dewastacja sprzętu.  

Pan Adam Pławski: wskazał, że zadań z funduszu sołeckiego jest około 80 i wszystkie są ważne. 

Niektórych zadań nie da się przyspieszyć, bo do każdego zadania należy wykonać pewne 

czynności, które trwają np. rozeznania ofertowe. Na realizację zadań jest rok i Urząd stara się 

je wykonać jak najszybciej. Poprosił o cierpliwość i wyrozumiałość.  

2) Studzienki kanalizacyjne na ul. Kościelnej, w szczególności na wysokości kościoła 

są zniszczone. Poprosiło interwencję w tej sprawie.  

Pan Adam Pławski: zgłoszenie zostało już przekazane do wykonawcy. Skierujemy ponaglenie.  

3) Zaprosił wszystkich na obchody gminnego dnia strażaka w dniu 07 maja 2023 r. w OSP 

w Małkini Górnej.  

 

Pani Teresa Pecio – sołtys sołectwa Małkinia Górna III 

1) Poprosiła o montaż progu zwalniającego na ul. Przedszkolnej oraz barierek ochronnych 

na wprost wyjścia z przedszkola.  

Pan Adam Pławski: obecnie nie ma możliwości zamontowania progów zwalniających na ul. 

Przedszkolnej, ponieważ czekamy na kontrolę Urzędu Marszałkowskiego. Montaż nowych 

elementów na drodze zmiana organizacji ruchu mogą stanowić problem przy rozliczaniu 

dotacji. Po rozliczeniu projektu będzie można zastanowić się, czy i gdzie zamontować próg. 

Barierki są już zakupione i zostaną zamontowane.  

 

Pani Violetta Sikora – sołtys sołectwa Prostyń 

1) Poprosiła o montaż oświetlenia na parkingu gminnego przy stacji PKP w Prostyni.  
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Pani Hanna Magrzyk – sołtys sołectwa Małkinia Mała - Przewóz 

 

1) Zapytała o budowę drogi w Małkini Małej Przewóz, ponieważ w budżecie gminy nie 

ma zabezpieczonych środków na ten cel, natomiast zostały wypłacone ludziom 

odszkodowania za grunty i wycięto las.  

2) Poruszyła temat równania dróg w Małkini Małej Przewóz,  stanu dróg w miejscowości 

i budowy dróg.  

Pani Lucyna Narewska – sołtys sołectwa Zawisty Nadbużne 

1) Jeden z mieszkańców przy trzeciej posesji za przystankiem w Zawistach Nadbużnych 

zrobił nasadzenia krzewów. Krzewy się rozrosły i utrudniają korzystanie z chodnika. 

Czy jest możliwość zmuszenia właściciela do wycinki.  

Pani Wójt: wystąpimy do zarządu dróg wojewódzkich, żeby sprawdzili granice pasa 

drogowego.  

 

 

Punkt 8. 

 

 

Przewodniczący zamknął L zwyczajną sesję Rady Gminy.  

 

         

Przewodniczący Rady Gminy 

               Jacek Bogdan 

Protokolant 

Beata Dębkowska 


